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Hpm bød velkommen til mødet. 
 
Punkt 1: Godkendelse af dagsorden 
 
Et enkelt punkt mere blev tilføjet dagsordenen: Medlemskab af ”Med hjerte for Aarhus”. 
 
Ellers OK. 
 
Punkt 2: Referat fra sidste møde, d. 2022.03.22 
 
Et velkomstbrev til nye medlemmer er udført. 
 
Viby Fællesråd har fået en enkelt henvendelse om medlemskab fra ”Grundejerforeningen Rosenvænget” 
 
Ellers ingenting. 
 
Punkt 3: Økonomi 
 
OK, der har været lidt udgifter men ca. kr. 44.000,- på kontoen p.t. 
 
Lidt udfordringer med Netbank, men der arbejdes på sagen. 
 
Tilskud på kr. 10.000,- fra Aarhus Kommune er ikke modtaget endnu. 
 
Fællesrådet har fået 7 nye private medlemmer, liste udføres til mwh som opdaterer medlemslisten? 

nea 
 
Punkt 4:  Facebook. Hvor langt er vi kommet? 

 

Udgår, afventer næste forretningsudvalgsmøde. 

 

Punkt 5: Understøttelse af Folkehuse 

 
Fællesrådet støtter ikke umiddelbart op om forslaget/tilbuddet. Et selskab på 30+ anses bl.a. for at være alt for 
mange at forsøge at samle sammen til et event som en spisning eller hvad det nu kunne være på et Folkehus. 
 
 Samtidig er tidspunktet (frokosttid) uheldigt og gør det besværligt at finde personer til arrangementet 
 
Punkt 6: Jyllands-Postens ”lokale liste” 
 
Viby Fællesråd har modtaget en liste om hvornår Viby Fællesråd skal udføre et indlæg til JP Aarhus. 
 
Datoerne for Viby Fællesråds deadline for de to indlæg til JP er 3.10 (2022) og 10.4 (2023). 
 
Emner til indlæg: 
 

• Problematikken omkring trafikken generelt i Viby J 

• Byggehøjde på nyt byggeri 

• Nyt byggeri skal indpasses i områdets nuværende udformning som Helhedsplanen foreskriver 

• Tryghed i lokalområdet 
 
Punkt 7:  Workshop (09.05) om Marselis Boulevard. Hvad tænker vi? 
 

Viby Fællesråd har sagt ja til at deltage i workshoppen. 

nea/hpm 
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Spændende at høre hvad oplægget til Marselistunnelen er og bliver. 

 

Punkt 8: Tilbagemeldinger (Borgermøde om Musikhusparken (25.04) / Formandsmødet (24.03) / Aarhus 

Vand (06.04) / Møde med borgmesteren i Med hjerte for Aarhus (19.04) 

 

Musikhusparken 

Viby Fællesråd var kun med på borgermødet omkring Musikhusparken af nysgerrighed, men følgende blev 

noteret fra mødet 

• Barokhaven er allerede planlagt til at blive fjernet 

• Musikhusparken er planlagt til at stå færdig i 2025 

 

Formandsmødet 

25 formænd var til stede til formandsmødet sammen med Aarhus Kommune 

Samarbejdsaftalen mellem fællesrådene og Aarhus Kommune er under revision. I den forbindelse er der nedsat 

en arbejdsgruppe bestående af bl.a. 4 formænd fra fællesrådene i Aarhus kommune. 

Der er en politisk forventning om, at fællesrådene kommer til at deltage aktivt på en hel masse andre områder 

end omkring byggeri, trafik, m.m. 

 

Møde med borgmesteren 

Primært udkomme af mødet med borgmesteren, hvor ca. 30 personer deltog 

• Er det så prækært med trafikken i Viby J 

• Byggehøjden både i Viby men også andre steder i Aarhus 

 

Det kan være, det er en god ide at de medlemmer af forretningsudvalget i Viby Fællesråd, der har tid, lyst og 

lejlighed, kan tage nogen billeder i og omkring Viby til at illustrere trafiksituationen i Viby, når det som et 

udkomme på mødet, ikke ser ud til kommunen ser det som et særlig stort problem. 

alle 

 

Punkt 9: Kommende møder (Kongelunden 04.05) (Lyttemøde om tryghed i Viby (09.05 på Viby Gym)  

(Vækstlagsweekend på Viby Bibliotek 02.05) 

 
Næste møde omkring Kongelunden.  

hpm 
 
Lyttemøde omkring Tryghed i Viby. 

hpm 
 
Vækstweekend på Viby Bibliotek starter stille og roligt en fredag og bygges derefter op med et klimaks om 
søndagen. 

hpm 
 
Der afholdes workshop omkring Marselis Boulevard projektet. Workshoppen er planlagt til afholdelse d. 09.05. 

hpm 
 
Punkt 10: Medlemskab af ”Hjertet for Aarhus” 
 
Viby Fællesråd vil godt være med i ”Med hjerte for Aarhus” og betale det dertil knyttede årlige kontingent på kr. 
100,-. 
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Punkt 11: Næste mødedato 
 
2022.05.31, kl. 16.30, sted kommer senere. 
 
Punkt 12: Eventuelt 
 
Der blev agiteret for mødet omkring digital tryghed på rådhuset i Aarhus. Invitationen er også placeret på 
fællesrådets hjemmeside 
 
 
Opmærksomhed sendes til Lykke Lisa. 

nea 
 
Viby Grundejerforening har fået en invitation til et dialogmøde omkring ARLA grunden, dog med en meget kort 
responstid i forbindelse med mødets afholdelse, d. 10. maj. 
 
Forslag fra Viby Grundejerforening er sendt, bl.a. med følgende bemærkninger: 
 

• Et stort ønske i forbindelse med bebyggelse på området er, at der fokuseres på ejerskab omkring 
boligerne det pågældende sted, så der ikke sker en hurtig udskiftning. Der er behov for borgere der vil 
og har lyst til at bo i området i længere ti. 

• Hvad har man tænkt sig omkring biler og trafik, hvor skald e f.eks. køre ud fra området? 
 
Byggeriet og en evt. lokalplan på Vestergårdsvej blev diskuteret. 
Illustrationer og tegninger ser ud til at vise, at området og byggeriets udformning har været planlagt før 
helhedsplanens vedtagelse. 
 
Henvendelse omkring ”Kom til brunch og støt op om den glemte kvindekamp blev taget til efterretning. Det er 
ikke fællesrådets kerneområde at agitere for sådan et emne. 
 
Mødet hævet, ca. kl. 18.45 
 

 


